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Kedves Honlap-látogatóim!

Hogyan kerültem a Jobbik közelébe, és hogyan alakult a kapcsolatunk az elmúlt közel kilenc év
során? - egyebek mellett erről kérdeztek és erről beszéltem a Budai Polgári Casino
meghívására folytatott beszélgetésben 2017 novemberében.
              

Szeretettel:
    Morvai Krisztina
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